

26-03-2025

Mr. Hamed Ahmad Ali,
Executive Chief Officer,
Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

Subject: Notification by Sukoon Insurance PJSC regarding the date of issuing from the Board of Directors Resolution by Circulation.

Dear Sir,

With reference to the above subject, we would like to inform you that the Company's Board of Directors of Sukoon Insurance PJSC will pass a resolution by Circulation on the **28/03/2025** at 09:00 am, regarding the following agenda.

- Increasing the authorized share capital of the Company "Sukoon Workplace Savings Solutions Limited" by USD 2 million (from USD 2 million to USD 4 million) represented by 2,000,000 Ordinary Share(s) of USD 1 each.
- Increasing The Paid-up Share Capital of the Company "Sukoon Workplace Savings Solutions Limited" by USD 500,000 (from USD 2 million to USD 2.5 million), represented by 500,000 Ordinary Share(s) of USD 1 each.
- Amendment of the Articles of Association of the Company "Sukoon Workplace Savings Solutions Limited" to reflect the increase in authorized share capital, and the Board is hereby authorized to effect such amendments.

Kind regards,



Louise O'Donnell

Cc: Mrs. Maryam Butti Al Suwaidi
Deputy CEO, Licensing, Supervision, Enforcement Affairs
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi - UAE

26-03-2025

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي،
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: إشعار من شركة سكون للتأمين ش.م.ع ("الشركة") بشأن تاريخ إصدار قرار مجلس الإدارة بالتميرير.

تحية طيبة وبعد،

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيطكم علماً بأن اجتماع مجلس إدارة سكون للتأمين ش م ع سيصدر قراراً بالتميرير في **28/03/2025**، في تمام الساعة 09:00 صباحاً. بشأن جدول الأعمال التالي:

- زيادة رأس المال المصرح به لشركة " Sukoon Workplace Savings Solutions Limited" بمقدار 2 مليون دولار أمريكي (من 2 مليون دولار أمريكي إلى 4 مليون دولار أمريكي) ممثلة بـ 2,000,000 سهم عادي بقيمة 1 دولار أمريكي لكل سهم
- زيادة رأس المال المدفوع لشركة " Sukoon Workplace Savings Solutions Limited" بمقدار 500,000 دولار أمريكي (من 2 مليون دولار أمريكي إلى 2.5 مليون دولار أمريكي) ممثلة بـ 500,000 سهم عادي بقيمة 1 دولار أمريكي لكل سهم.
- تعديل النظام الأساسي لشركة " Sukoon Workplace Savings Solutions Limited" ليعكس زيادة رأس المال المصرح به، ويتم بموجب هذا تفويض مجلس الإدارة لإجراء هذه التعديلات

مع فائق الاحترام والتقدير،،،



Board Secretary

نسخة منه إلى: السيدة/ مريم بطي السويدي
نائب الرئيس التنفيذي لشؤون الترخيص والرقابة والتنفيذ
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبو ظبي – الإمارات العربية المتحدة